

2019 CSLA Congress Sponsorship Opportunities

Acknowledgement, Awareness and Engagement – Landscape Architecture and Reconciliation May 7-8, 2019 – Westin Bayshore Vancouver

(le français est à la suite de l'anglais)

The program is constantly evolving check <https://www.csla-aapc.ca/events/2019-congress> for updates. Make the most of your participation at the Canadian Society of Landscape Architects Congress by becoming a sponsor. We welcome this occasion to offer our valued supporters a wide choice of options that will provide your company with an opportunity that will fit with your marketing message and keep you on budget. Please refer to the Call for Sponsors for additional details on sponsorship benefits, terms of payment and materials deadline.

1. **CSLA Gala Dinner – Partner Sponsor – **Sold!** Maglin Site Furniture**
Tuesday, May 7, 2019: This well attended event is the highlight of the conference. Come celebrate the profession.
2. **Receptions, Keynote Speakers or Other Major Event- Partner Sponsor - \$10,000**
Tuesday, May 7, 2019 and Wednesday, May 8, 2019: This is an excellent chance to brand your company as well as network and socialize on the first night of the conference. You will hear senior practitioners, emerging professionals, presenters; supporters and exhibitors get to know each other and swap business cards. Nastaran Moradinejad, CSLA President, will have the honour of introducing you and you will be invited to share the word about your products and services at this informal social or ahead of a keynote speaker.
3. **Luncheons - Principal Sponsor - \$5,000**
 Join landscape architects from across Canada and share a bite to eat at one of the luncheons. Your logo will be prominently featured in the preliminary program.
3A. Tuesday, May 7 **or** _____ **3B.** Wednesday, May 8
4. **Breakfast - Associate Sponsor - \$3,000 each station (3 stations)**
Wednesday, May 8: Welcome all attendees to the by supporting a light breakfast. Arrive early and mingle with the delegates. Your logo will be prominently featured in the preliminary program.
5. **Refreshment Break Sponsor – Associate Sponsor - \$3,000**
 Meet and greet the attendees to by sponsoring a break. A great chance to say hello to delegates and chat about your innovative products and quality services. Your logo will be prominently featured in the preliminary program.
4A. Wednesday, May 8 (Morning) **or** **4B.** Wednesday, May 8 (Afternoon).
6. **Tours - Associate Sponsor - \$3,000**
 Tuesday, May 7
6A. UBC Campus **6B.** North Vancouver **6C.** Downtown Eastside
 Wednesday, May 8
6D. Stanley Park Bike Tour **6E.** Stanley Park Walking Tour
7. **Informative Educational Sessions & Workshops Presentations – \$1,000 (8 Available)**
8. **Mobile Device Charging Station – – \$2,000**
 Engage delegates with a customizable mobile device charging platform. The sturdy hi-top table will be branded with your logo and placed in a high traffic area. The table includes 12 universal charging cords and four standard 110/120V (AC) outlets. Delegates will gather around the table while charging their devices and your branding will be on display the entire time!
9. **In-Kind:** We welcome in-kind support of stage décor, table décor, printing, plant material, signage, lighting, notebooks, delegate bags, lanyards and badges and more! You will be recognized for your generous support.

Commandites disponibles au Congrès AAPC 2019

Reconnaissance, sensibilisation et engagement - Architecture de paysage et réconciliation 7 au 8 mai 2019 - Westin Bayshore Vancouver

Le programme du Congrès évolue constamment, alors consultez le <https://www.aapc-csla.ca/events/congres-2019> pour les mises à jour. Tirez le meilleur parti de votre participation au Congrès de l'AAPC en devenant un commanditaires. Nous nous félicitons de cette occasion pour vous offrir un grand choix d'options qui fourniront à votre entreprise une opportunité de visibilité. Veuillez vous reporter à l'Appel aux commanditaires et aux exposants de salon pour plus de détails sur les avantages en matière de parrainage, les conditions de paiement et le délai de livraison du matériel.

1. Dîner de gala de l'AAPC - Commanditaire partenaire - **Vendu! Maglin Site Furniture**

Mardi 7 mai 2019: Cet événement très couru est le clou de la conférence. Venez célébrer le métier.

2. Réceptions, conférenciers d'honneur ou autre grand événement - commanditaire partenaire - 10 000 \$

Mardi 7 mai et mercredi 8 mai 2019: C'est une excellente occasion de faire connaître votre entreprise ainsi que de réseauter. Vous entendrez des praticiens expérimentés, des professionnels émergents, des présentateurs; Les membres et les exposants se connaissent et échangent leurs cartes de visite. Nastaran Moradinejad, présidente de l'AAPC aura l'honneur de vous présenter et vous serez invité à faire connaître vos produits et services lors de ces événements.

3. Déjeuners - Commanditaire principal - 5 000 \$

Joignez-vous à des architectes paysagistes de partout au Canada et partagez un repas lors d'un déjeuner. Votre logo figurera en bonne place dans le programme.

3A. Mardi 7 mai

3B. Mercredi 8 mai

4. Petit déjeuner - Commanditaire associé - 3 000 \$ par station (3 stations)

Mercredi 8 mai: souhaiter la bienvenue à tous les participants en proposant un petit-déjeuner léger. Arrivez tôt et rencontrez les délégués. Votre logo figurera en bonne place dans le programme.

5. Commanditaire Pause rafraîchissements - Commanditaire associé - 3 000 \$

Rencontrez et saluez les participants en parrainant une pause. Une excellente occasion de saluer les délégués et de discuter de vos produits innovants et de vos services de qualité. Votre logo figurera en bonne place dans le programme.

5a. Mercredi 8 mai (matin) ou

5b. Mercredi 8 mai (après-midi).

6. Tours - Commanditaire associé - 3 000 \$

Mardi 7 mai

6A. UBC Campus

6B. North Vancouver

6C. Downtown Eastside

Mercredi 8 mai

6D. Stanley Park Bike Tour

6E. Visite à pied du parc Stanley

7. Présentations et ateliers éducatifs informatifs - 1 000 \$ (8 disponibles)

8. Poste de recharge pour appareils électroniques - 2 000 \$

Mettez votre compagnie en vedette avec une plateforme pour charger les appareils électroniques. Cette table haute comportera votre logo et sera placé dans une zone bien achalandée. Douze postes de style USB et quatre prises standard y seront disponibles. Les délégués pourront s'y mettre pour charger leurs appareils en vue de votre logo.

9. En nature: nous souhaitons un soutien en nature pour le décor de scène, la décoration de table, l'impression, le matériel végétal, la signalisation, l'éclairage, les cahiers, les sacs pour les délégués, les cordons et les badges et plus encore! Vous serez reconnu pour votre soutien généreux.